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Referat Felles utdanningsråd mellom UiB-MED, Haukeland 
universitetssjukehus, Helse Bergen (HUS) og Haraldsplass 
Diakonale Sykehus (HDS)  
 
Onsdag 24. november 2021 kl. 12.00 - 13.30 
Digitalt møte/Teams - Møteleder: Marit Øilo 
 
Representanter 

Til stede: 
UiB - MED HUS 
Marit Øilo, visedekan for utdanning 
Anne Berit Guttormsen, studieleder Klinisk 
institutt 1 
Mette Vesterhus, studieleder Klinisk institutt 2 
for global helse og samfunnsmedisin 
Harald Wiker, leder programutvalg medisin 
 
I tillegg deltok Steinar Hunskår, UiB-MED, 
under sak 17-21 

Marta Ebbing fagdirektør, FoU-avdelingen 
Alf-Henrik Andreassen, avd. direktør Revmatologisk avd. 
og Hudavdelingen 
Kjell Matre, klinikkdirektør Ortopedisk klinikk 
Cathrine Bjorvatn, leder Seksjon fag og utdanning, FoU-
avdelingen 
HDS 
Petter Thornam, fagdirektør HDS 
Jesper Blomquist, seksjonsoverlege ortopedi, HDS  

Sekretariat:  
Asta Optun, rådgiver, FoU-avdelingen, HB 
Kristin Walter, seniorrådgiver studieseksjonen UiB-MED 
Ida Kristine Sangnes, seniorrådgiver forskning, HDS  
Meldt forfall:   
Studentrepresentanter: Silje Langesæter og Ida Hanssen 
Hans Olav Instefjord, klinikkdirektør Divisjon psykisk helse 
Øystein Ariansen Haaland, studieleder Institutt for global helse og samfunnsmedisin UiB 

 
Godkjenning av innkalling og saksliste.  
Innkalling og saksliste godkjent. Ønske om at sak 17-21 flyttes opp som første sak.   
 
Saker til Eventuelt. Ingen saker meldt under Eventuelt. 
 
Godkjenning av referat fra forrige møte 06. september 2021. Referat tidligere godkjent per e-post. 
 
Sak TEMA   

13-21 
 

Orienteringssaker: 
a) Nytt fra Regionalt samarbeidsorgan for utdanning v/ Asta Optun, HUS 

Regionalt samarbeidsorgan for utdanning hadde møte den 15.09.21. Referatet er tilgjengelig 
på samarbeidsorganet sine nettsider, og aktuelle saker ble fremhevet i møtet. 

 
b) Revisjon av integrert masterprogram i farmasi UiB-MED  

Studieprogrammet er i gang med et revisjonsarbeid som etter planen skal være ferdigstilt i 

https://helse-vest.no/Documents/Utdanning/M%C3%B8tereferat%20Samorg%20utdanning/M%C3%B8tereferat%202021.09.15.pdf
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løpet av 2023. I en referansegruppe for arbeidet vil bl.a. Sykehusapotekene Vest og 
Apotekerforeningen bli invitert inn. 

 
c) Status stillingsressurser mottaksmedisin Jfr. tidligere sak 18-20 i rådet. Stillinger ved 

både HDS og HUS er i god prosess, med innstillinger ferdigstilt (HDS) eller i arbeid (HUS). 
 

14-21 
 

Retningslinjer for utdanningssamarbeid HUS – UiB-MED. (nivå 3) 
Jfr. sak 20-20 i møte 10.12.20 
Siste versjon av retningslinjene ble gjennomgått v/ Marit Øilo, supplert med siste justeringer fra HUS 
v/ Marta Ebbing. Det ble enighet om små endringer av enkelte formuleringer, som tas med inn i 
ferdigstillelse av retningslinjene. 
 
Punkter som ble kommentert var bl.a. samarbeid om vurdering av studenter (punkt 4) og tilganger til 
studenter i EPJ-systemer (punkt 9). Intensjonene i retningslinjene må konkret følges opp som del av 
dialog om serviceavtaler mellom sykehusene og Helse Vest IKT. HDS og HUS meldte om like 
problemstillinger, og det er fra HDS meldt avvik i forbindelse med MED5 denne høsten. 
Studenttilganger blir ikke prioritert. 
 
Det ble drøftet av hvordan retningslinjene nå videre skal formidles til ansatte ved 
institutter/avdelinger/klinikker. For fakultetet sin del vil det gå ut informasjon via instituttenes 
nyhetsbrev, nettsider, utvalg etc. Ved HUS planlegges formidling av informasjon i en bolk om 
utdanning til ledelsen i januar, deretter videre ut i organisasjonen. 
  
Samarbeid om retningslinjer for utdanningssamarbeid (nivå 3) videreføres nå i dialog mellom 
fakultetet og Haraldsplass. Det følges opp fra UiB-MED i tråd med tilsvarende prosess ved HUS. 
 
Vedtak: Felles utdanningsråd vedtar foreliggende utkast til retningslinjer for utdanningssamarbeid 
mellom UiB-MED og HUS, med kommentarer som fremkom i møtet.   
 

15-21 
 

Evaluering av avtale om institusjonelt samarbeid om utdanning mellom HUS – UiB-
MED (nivå 2), inngått november 2018 
Avtalen skal evalueres i Felles utdanningsråd hvert tredje år. 
 
Rådet ser ikke behov for noen større endringer i avtalen. Det er kun behov for små endringer knyttet 
til endrede benevnelser i sammensetning av rådet (punkt 6.1). I tillegg skal nye retningslinjer for 
utdanningssamarbeid erstatte tidligere veileder under punkt 5.1. Sekretariatet bes følge opp ønskede 
endringer som del av eksisterende avtale. 
 
Vedtak: Felles utdanningsråd går inn for videreføring av foreliggende utdanningsavtale 
mellom UiB-MED og HUS (nivå 2), med justeringer som ble fremmet i saksnotat og i møtet.  
 

16-21 Kompetanseportalen for studenter i Helse Vest 
Informasjon fra Prosjektgruppe v/ Harald Wiker, UiB-MED 
 
Det kom spørsmål om hvordan innføring for medisinstudenter er planlagt. Foreløpig gjennomføres 
pilotering kun for sykepleierstudenter ved HVL. En viktig fordel med kompetanseportalen er at 
studenten kan følges gjennom praksisperiodene i hele studieløpet, og at man slik kan følge med på 
studentens utvikling.  Det nevnes også at det er denne portalen studentene må forholde seg til i videre 
spesialisering. 
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Det ble spilt inn som aktuelt å se funksjonalitet i læringsportalen Mitt UiB i sammenheng med bruk 
av kompetanseportalen, og å vurdere hvilke behov og hvilken funksjonalitet de to systemene dekker.  
 
Rådet vil følge med på pilotering, og se på videre bruk av kompetanseportalen i et senere møte. 
 

17-21 Vestlandslegen 
Prosjektleder Steinar Hunskår, UiB-MED, var invitert til å gjøre rede for saken, punkt a og b; 
 

a. Status prosjektarbeid 
Det ble nylig tildelt 15 nye studieplasser til Universitetet i Tromsø som del av statsbudsjettet 2022, 
ingen andre signaler om opptrapping av studieplasser i medisin foreløpig.  
En interdepartemental gruppe skal være ferdig med sitt arbeid i disse dager, men innstillingen vil ikke 
bli offentligjort. Gruppen har bl.a. sett på kostnadsberegningene som fakultetene og foretakene 
tidligere har levert til KD og HOD.  
 
Arbeidsgruppene i Vestlandslegen hadde et felles seminar 25. - 26.oktober.  
Studieplanarbeidet fortsetter som planlagt, men det er samtidig drøftinger med Programutvalg for 
medisin (PUM) om samordning med Medisin 2015. En samordning er på sikt nødvendig for å unngå 
to parallelle studieplaner i medisin. Det drøftes nå hvordan samordning skal formaliseres, forankring i 
prosjektet vs. PUM.  
Grunnkurs klinikk i 3. studieår må ses særskilt på, dvs. den grunnleggende kliniske undervisningen 
som gis i Bergen. Her ønsker Haraldsplass å være tett på arbeidet, og er i dag del av arbeidsgruppe 1.   
 

b. Plan for konsekvensutredning ifm. Vestlandslegen 
På bakgrunn av utsendt saksnotat fremmet Hunskår ønske om at fakultetet og HUS setter seg ned 
sammen og ser på dagens situasjon, regner på fremtidige studenttall og beskriver aktuelle modeller. 
En må drøfte hvordan situasjonen kan se ut i Bergen hvis det blir én studieplan med 285 studenter (i 
et 10 års perspektiv).  
 
Det ble forslått at en i det videre samarbeidet først beskriver, deretter utvikler modeller. I modellfasen 
bør saken løftes til Helse Vest-nivå, ved Regionalt samarbeidsorgan for utdanning.  
Forslag til sammensetning av gruppe var ikke konkretisert i saksnotatet. HUS spilte inn at en 
undergruppe av utdanningsrådet selv jobber videre med utredning – med bistand fra sekretariatet. 
Representanter vil bli avklart i etterkant av møtet. 
Både Mette Vesterhus og Anne Berit Guttormsen uttrykte ønske om å delta.  
 

18-21 Møtedatoer 2022 
• Onsdag 23.02.22 kl. 09:30-11:00 
• Tirsdag 03.05.22 kl.12.00-13:30 
• Mandag 05.09.22 kl. 13:00-14:30 
• Onsdag 23.11.22 kl. 12:00-13:30 
 
Møtedatoene ble tatt til etterretning, og sekretariatet følger opp med innkallinger. 

 
 
 


	Marta Ebbing fagdirektør, FoU-avdelingen

